
Møteprotokoll for hovedstyret i Norges 
Korforbund Øvre Gauldal 

  SIDE 1 AV 2  

 
Tid:  Mandag 20.05.19  
Sted:   Kvål   
Til stede: Åge, Per Dagfinn, Laila, Jens Ove 
Forfall: Ingrid 
 

Sak Beskrivelse / Vedtak Ansvar Frist 
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Godkjenning av protokoll av 25.03.19 
 
Vedtak: Godkjent uten merknader 
 
Referat fra Ledersamling/årsmøte 
 
Laila refererte 
Vedtak: Referatet tatt til orientering 
 
Forslag til retningslinjer Kritikerprisen 
 
Åge la frem et forslag til retningslinjer  
Vedtak: Forslaget enstemmig godkjent og vil bli 
bekjentgjort blant medlemskorene. 
 
Godkjenning av diplom (Kritikerprisen) 
 
Per Dagfinn la frem et forslag til diplom (Bilde) 
NKØG kjøper inn 15 diplomer og betaler kostnaden  
Layouten koster kr. 500,- + Mva og hvert eks koster 7,20 
+ Mva. I tillegg kommer rammene. 
Det kjøpes inn 15 diplomer m/ramme. 
Vedtak. Diplomet og kostnadene enstemmig godkjent 
 
Gjøremål for årets sangerstevne 
 
Åge redegjorde for styrets formelle oppgaver under 
stevnet og fordelingen av disse. 
Etter ønske ble det vedtatt at styret skal markere vår 
80’ende sangerstevne ved å spandere et glass sjampanje 
under stevnet. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Status SOU Stevnet og aktivitet 2019 
 
Ingen svar fra korene mottatt bortsett fra Singsås dk. De 
kom kun med et ønske om å utsette aktiviteten til 
Januar 2020 da de hadde mye aktivitet i Nov. Des. 
 
Styret foreslår at vi fastholder tidsrammen for seminaret 
slik som vedtatt på årsmøtet.  
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Styret foreslår at vi inviterer Lars Eggen som 
foredragsholder. 
Jens Ove følger opp saken s.m SOU Frist 27.05.19 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Søknad om Dirigentstipend 
 
Åge orienterte styret om innkommet søknad om 
dirigentstipend fra Cecilie Eide. 
Styret vil behandle søknaden i november 2019 i tråd med 
retningslinjene. 
 
Tono på sangerstevner. 
 
Åge orienterte om reglene for Tono og avtalen som NK 
har. NKØG sørger for at alle repertoarene blir sendt inn 
til NK. Dersom beløpet på stevnet overstiger fribeløpet, 
dekker NKØG kostnadene til TONO 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Eventuelt.  
Intet 
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